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DDee  CChhrriisstteennUUnniiee  pprreesseenntteeeerrtt  zziicchh  ooookk  oopp  hheett  iinntteerrnneett::

- http://putten.christenunie.nl: De website voor de ChristenUnie in Putten. 
  (U vindt hier de weblogs en/of tweets van de wethouder en de raadsleden)
- http://gelderland.christenunie.nl: De website van provinciale fractie van 
van de staten van Gelderland.
- http://veluwe.christenunie.nl: De website voor het waterschapsbestuur.

Kunnen wij u per e-mail bereiken ?
Maar dat is even vervelend!! Als u wel een e-
mailadres hebt, maar dat adres bij ons niet bekend 
is. U mist dan nogal wat informatie. Het kan snel 
worden verholpen. Stuur een mailtje aan 
secretariaat@putten.christenunie.nll en uw adres 
wordt opgenomen op de ledenverzendlijst.

Zoals u misschien wel weet is de contributie-inning sinds enige tijd centraal 
geregeld. In het verleden ontvingen we samen met de contributie nog wel eens 
een gift. Deze inkomstenbron is na de invoering van de centrale inning vrijwel 
opgedroogd. Uw giften zijn echter nog steeds veel waard. Hopelijk leveren uw 
giften een klinkende munt op in de vorm van een goed verkiezingsresultaat. 
Daarom de oproep om een gift over te maken op giro 7865897 ten name van 
de ChristenUnie Putten. Ten overvloede: Zowel de contributie van de 
ChristenUnie als de giften zijn aftrekbaar voor de belastingen!

Uw Penningmeester, Pieter Eigenraam

Uw gift is heel wat waard
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Van de voorzitter

Beste ChristenUnie vrienden en vriendinnen,

Beste ChristenUnieNieuws lezers. Met aarzeling begin ik deze inleiding. Waar 
en hoe te beginnen? Ik hoop dat u in gezondheid deze uitgave van 
ChristenUnieNieuws weer kunt lezen. Dat is niet aan ons allen gegeven. Als u 
zorgen hebt, moeite of verdriet wens ik u toe de troost, genezing en kracht 
van onze Here Jezus door het werk van zijn Heilige Geest. Als we in die 
genade leven, zijn we de rijkste burgers op aarde. Toch kan ik me voorstellen 
dat er velen zijn die het heel moeilijk hebben. Allereerst gaan onze 
gedachten uit naar Mattie Meints en de verder familie. Zo plotseling moesten 
zij afscheid nemen van Luuc. Het is heel moeilijk om iemand met wie je lief en 
leed hebt gedeeld al zo vroeg te moeten missen. We wensen hen toe dat ze 
bij deze gebeurtenis kracht mogen putten uit hun geloof. Nog heel recent, 
werd dhr. Jan Ruizendaal door zijn hemelse vader thuisgehaald. Hij overleed 
ook heel plotseling op de leeftijd van 76 jaar. Jan woonde met zijn vrouw 
Cobi een paar huizen verder bij ons in de Kerkstraat. Nog geen week geleden 
hadden wij bij hun thuis met de bijbelstudiegroep over het werk van de 
Heilige Geest. We zullen ook hem heel erg missen. Dat gemis geldt in het 
bijzonder voor zijn vrouw. Ook haar, en hun kinderen en kleinkinderen, 
wensen we veel sterkte toe. Gelukkig zijn er ook blijde gebeurtenissen. Ons 
steunfractielid, Arine van den Bor, beviel van een gezonde dochter. Van harte 
gefeliciteerd namens ons allen!
Ook vanaf deze plek heetten we burgemeester H.A. Lambooij en zijn vrouw 
welkom in onze gemeente. Na 17 jaar wethouderschap in Hoevelaken / 
Nijkerk namens de SGP/ChristenUnie fractie mag hij nu bij ons het ambt van 
burgemeester vervullen. Hij ziet zijn kracht vooral als verbinder: “Ik wil er 
zijn voor alle mensen in Putten”. Gezien zijn leeftijd hopen wij dat hij vele 
jaren in Putten als verbinder mag functioneren.
Verbindingen zullen in alle richtingen gezocht en onderhouden moeten 
worden. Ik wil u een aantal voorbeelden geven. Het eerste voorbeeld is die 
van burgemeester en wethouders, en de relatie tussen de coalitieschragende 
partijen. Als ChristenUnie hebben wij het initiatief genomen om een avond te 
beleggen over communicatie onder leiding van ds. R. van der Spoel. Aanwezig 
waren wethouders, fractieleden, commissieleden en bestuurders van 
ChristenUnie, Wij Putten en SGP, in totaal zo’n 25 personen. Thema van de 
avond was het overbrengen van een boodschap op een voor de raad en 
burgers zo helder en aansprekend mogelijke manier. Als onderwerp hebben 
wij toen gekozen voor de problematiek van de Sauna Drôme aan de Tolweg. 
De reacties waren alom positief.
 Het tweede voorbeeld is die van regionale samenwerking in RNV (Regio 
Noord Veluwe) verband. Tot op heden was Ard Kleijer bestuurslid van de 
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RNV. Zijn plaats wordt nu door burgemeester Lambooij ingenomen. De RNV 
zal naar mijn verwachting een steeds belangrijker rol vervullen. Alleen als we 
de krachten bundelen worden we ook in Arnhem gezien. Gelukkig heeft onze 
ChristenUnie fractie in Gelderland bij de plannen voor ruimtelijke ordening en 
economie dat in de peiling gehad. De aandacht ging met name naar de 
Achterhoek, de Betuwe en de Gelderse Vallei. De Noord West Veluwe kwam 
er bekaaid van af. Juist in deze regio hebben we als ChristenUnie onze 
grootste achterban. Een relatie met de fractie in Arnhem, en met Evert de 
Graaf als commissielid is dus eveneens van groot belang.
Een volgende relatie is die met de VNG, de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten, en daarmee de relatie naar den Haag. De VNG is zwaar in 
onderhandeling met minister Bleker over de herverdeling van taken en 
herverdeling van het gemeentefonds. Dit zal ook consequenties voor Putten 
hebben, en van invloed zijn op de financiën en de onderdelen die Ard Kleijer in 
zijn portefeuille heeft. Ons streven zal zijn om de nadelige consequenties 
voor de bevolking zo veel mogelijk te beperken door efficiënter te werken, en 
kosten te besparen. Dat kan door met meerdere gemeenten gezamenlijk in te 
kopen en samen te werken in de uitvoering van verschillende taken. Een goed 
voorbeeld is de ICT waar we als gemeente Putten een samenwerkingsverband 
hebben opgezet met Ermelo, Harderwijk en Zeewolde. Hier zien we een 
voorbeeld waar zelfs de provinciegrenzen worden overschreden.
Tenslotte wil ik u het voorbeeld noemen van samenwerking tussen 
waterschappen en gemeentes als het gaat om het rioolstelsel en de zuivering. 
Onze fractie heeft op dit punt van zich laten horen door te inventariseren 
waar zich in onze gemeente knelpunten voordoen in de afvoer bij overmatige 
neerslag. Een fenomeen wat met de klimaatverandering vaker op zal treden. 
In mijn rol als dagelijks bestuurder van Waterschap Veluwe heb ik volgende 
maand rechtstreeks contact met wethouder Koekkoek om te kijken of we in 
de samenwerking nog meer voor elkaar kunnen betekenen. Het initiatief van 
de fractie is dan ook zeer welkom.
Al met al ziet u dat er op vele borden geschaakt wordt, en dat de rol van de 
politiek van groot belang is. We wensen de fractie daarom ook wijsheid toe om 
met visie de juiste lijnen uit te zetten, en de goede vragen te stellen. De rol 
van onze achterban als klankbord mag dan niet achterblijven. In de 
uitnodiging voor onze ledenvergadering op D.V. zaterdag 26 november kom 
ik daar op terug.
Ik wens u veel genoegen met het lezen van deze uitgave van 
ChristenUnieNieuws. Een aantal artikelen is eerder gepubliceerd op onze 
website. Daar kunt u de actuele politiek ook volgen 
(http://putten.christenunie.nl) in de weblog van Ard Kleijer en Peter Brink en 
in de nieuwsberichten.

Met hartelijke groet namens het bestuur,  
Gerard van den Brandhof.
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In memoriam Luuc Meints
Met het overlijden van Luuc Meints (1954) verliest de 
ChristenUnie Putten een markant en veelzijdig bestuurder

Luuc is aan het begin van de jaren ‘90 de medeoprichter van het 
GPV-Putten geweest. Naast veel politieke idealen stond ook de 
samenwerking met de plaatselijke RPF bovenaan het 
wensenlijstje van het GPV. Mede dankzij Luucs inzet was er al 
spoedig een goede samenwerking, niet alleen met het bestuur 

maar ook met de fractie. De RPF-fractie was toen met één raadszetel in de 
gemeenraad vertegenwoordigd nu zijn dat vijf raadszetels. Luuc heeft zich 
niet alleen ingezet voor de politieke onderwerpen van het GPV, maar ook voor 
de deelname aan het fractieberaad van de GPV-raadslidkandidaat. 

Tijdens het fusietraject van RPF/GPV was Luuc voorzitter van het GPV. 
Vanuit die functie heeft hij intensief bijgedragen aan de totstandkoming van 
de plaatselijke ChristenUnie. Structuur aanbrengen in de nieuw gevormde 
partij was iets dat Luuc op het lijf schreven stond. Ook de organisatie van de 
gemeenteraadsverkiezingen voor de ChristenUnie was een project wat bij 
Luuc in goede handen was. Altijd werden deadlines met gemak gehaald.

Ook was Luuc betrokken op de mensen in en voor de politiek. Als insider van 
het gemeentehuis wist hij goed wat er onder de inwoners leefde. Als 
kerkenraadslid van de Gereformeerde kerk vrijgemaakt was hij vertrouwd 
met dat deel van achterban van de ChristenUnie. Ook kon Luuc zijn 
bestuurlijke ervaring, opgedaan in kerkenraad en schoolverenigingen, in het 
bestuur van de ChristenUnie gebruiken. Als hij geen scriba was van de 
vrijgemaakte kerk dan had hij een bestuurlijke functie in de ChristenUnie. In 
zijn huidige functie als bestuurlijk secretaris was hij de motor van de 
plaatselijke kiesverenigingen . Tot op de laatste dag voor zijn ziekte stuurde 
hij e-mailberichten door, om ervoor te zorgen dat we ook in de 
vakantieperiode actief zouden blijven als plaatselijke politieke partij. 

Luuc Meints was een betrokken en veelzijdig mens, die hart had voor de 
dienst aan de HEERE, die trouw en zorgvuldig werkte. Zijn gevoel voor humor 
en zijn vrolijke karakter maakten hem een opgewekt mens. 

Zijn sterven komt als een grote slag. Onze gedachten gaan in de eerste plaats 
uit naar zijn vrouw Mattie en naar hun kinderen en kleinkind en andere 
familieleden. Maar ook voor de partij is het een zwaar verlies. Moge de 
HEERE ons daarin allen nabij zijn. 

Peter Brink
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Gemeenten in de frontlinie
Het huidige kabinet regeert nu ruim een jaar en ruim de helft van de 
Nederlanders is tevreden. Het kabinet straalt daadkracht uit en spreekt 
duidelijke taal is een veel gehoord compliment. Voor een deel herken ik 
mijzelf daar wel in, maar ik vraag mij tegelijkertijd af hoe lang het kabinet 
nog op zoveel steun kan blijven rekenen.
Tot op heden hebben nog niet heel mensen et kabinetsbeleid in hun 
portemonnee gevoeld. De economische crisis speelt zich tot op heden nog 
vooral af op de beursen en op de valutamarkten, het zogenaamde “Mickey 
Mouse” geld. In de afgelopen twee drie maanden lijken de gevolgen van de 
malaise op de beurzen ook de echte economie te raken, ook in Putten.  Links en 
rechts vallen de eerste ontslagen ook in Putten en dan vooral in de 
bouwsector. Of mensen, die de hete adem van de bank in hun nek voelen als 
het om het verkopen van de woning gaat.
Zonder u bang te willen maken, denk ik dat wij nog maar aan het begin staan 
van een periode waarin wij de gevolgen van de economische crisis aan den lijve 
gaan ondervinden. Het kabinet moet fors bezuinigen en heeft een pakket van 
€18.000.000.000 op tafel gelegd, waarvan wij nog maar moeten afvragen of 
het voldoende zal zijn om de overheidsfinanciën op orde te brengen.  
Jammer is het wel dat op een aantal terreinen echte hervormingen 
achterwege blijven. Ook als huiseigenaar ben ik van mening dat de 
hypotheekrente aftrek in de huidige vorm onhoudbaar is geworden. Jaarlijks 
gaat er €12.000.000.000 belastinggeld in om. Heel veel huiseigenaren hebben 
een hypotheekvorm, waarbij op papier over de maximale looptijd een zo hoog 
mogelijke schuld in stand wordt gehouden om zo maximale aftrek te hebben. 
Gevolg: te dure huizen, starters komen nauwelijks meer op de markt en de 
staat betaald teveel mee.
De arbeidsmarkt moet hervormd worden, want heel veel werkgevers willen 
best personeel aannemen, maar zien op tegen de hoge kosten van vast 
personeel. Vakbonden lijken alleen nog maar oog te hebben voor de oudere 
werknemers van 50 jaar en ouder en houden hervormingen tegen. De reden 
waarom deze hervormingen niet plaatsvinden liggen voor een groot deel in de 
zeer linkse financieel economisch standpunten van gedoogpartner PVV.Zo 
blijven er weinig sectoren over waar de €18.000.000.000 bezuinigingen op 
neerslaan. Naast onderwijs en defensie zijn dat de sociale zekerheid en de 
gezondheidszorg en vooral die laatste twee hebben enorme gevolgen voor 
gemeenten en burgers. 
Ik wil over een aantal van de veranderingen informeren, zonder dat ik al 
precies weet wat die veranderingen voor Putten inhouden. Daarnaast zie ik 
voor ons dorp, maar zeker ook voor de kerken nieuwe kansen ontstaan.
Wet Werk en Bijstand (WWB/WIJ): In oktober heeft de Tweede Kamer 
ingestemd met een aantal wijzigingen van deze wet. Zo wordt de Wet 
Investeren in Jongeren (WIJ) opgeheven.  Jongeren tot 27 jaar, die een 
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uitkering aanvragen moeten de eerste  weken zelf zoeken naar werk. Pas na 4 
weken wordt hun aanvraag in behandeling genomen door de gemeente.
Er komt een huishoudstoets, waarbij voordat tot het verstrekken van 
Bijstand wordt overgegaan, alle inkomens van de meerderjarigen in het 
huishouden worden bekeken. Het inkomen van meerderjarige kinderen tot 
€1023 p/mnd is hiervan vrijgesteld evenals eventuele studiefinanciering. 
Hierbij geldt dus dat ook kinderen verantwoordelijk zijn voor hun ouders.
De gemeente mag de uitkeringsgerechtigde maatschappelijk nuttige 
werkzaamheden opleggen als tegenprestatie voor de uitkering, denk hierbij 
bijvoorbeeld aan bladvegen, sneeuwruimen, koffieschenken in verpleeghuizen 
etc.
De inkomensgrens voor bijzondere bijstand wordt verlaagd tot 110% van de 
bijstandsnorm. Die bedraagt voor een één ouder gezin net iets meer dan 
€1000 /mnd. 
Putten hanteert nu een norm van 115% en gedeeltelijke bijzondere bijstand 
tot 125% van de bijstandsnorm, dat mag dus vanaf 1 januari 2012 niet meer.
Wet Werken naar Vermogen (WWNV): Per 1 januari 2013 komt er één 
regeling voor mensen die nu nog een beroep doen op de WAJONG, de WSW 
of de WWB. In Putten werken er momenteel ongeveer 100 mensen in de 
Sociale Werkvoorziening (Inclusiefgroep of Proson). Vanaf 2013 moet dat 
aantal afgebouwd worden met ca 70 mensen. De overigen moeten aan de slag 
in het reguliere bedrijfsleven, met eventueel een aanvullende uitkering van de 
gemeente. Lukt dat niet dan stromen deze mensen in de WWB in en krijgen 
zij een bijstandsuitkering.
Arbeidsongeschikte jongeren zullen zich ook tot de gemeente moeten wenden, 
dat is nu nog een regeling van het Rijk  
Deze overheveling van taken van het Rijk naar de gemeente gaat gepaard met 
een forse bezuiniging op de budgetten voor re-integratie/participatie en de 
 budgetten voor de WSW en WWB. Op een pakket van €8.000.000.000 gaat 
het om een bezuiniging van ca €1.300.000.000.
Putten is inmiddels gestart met het project Bazen voor Banen, waarbij wij 
met een persoonlijke benadering van zowel de uitkeringsgerechtigde en lokale 
werkgevers proberen zoveel mogelijk mensen aan de slag te helpen of te 
helpen bij het terugkeren in het arbeidsproces. Als gemeente kennen wij de 
regelgeving, kunnen wij helpen met begeleiding, kunnen wij zorgen voor 
loonkostensubsidies of het afdekken van het risico op bijvoorbeeld 
ziekteverzuim in het eerste jaar.
Deze aanpak heeft ertoe geleid dat wij in 2011 ruim 10% mensen minder in de 
bijstand hebben dan in 2010. In een moeizaam draaiende economie een erg 
goed resultaat.  
Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten (AWBZ) en Wet Maatschappelijke 
Ondersteuning (WMO):
Per 1 januari 2013 komen een aantal taken vanuit de AWBZ over naar de 
gemeente. Ook hierbij moeten de gemeenten €400.000.000 bezuinigen. De 
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AWBZ is een wet met verzekerde rechten, dat betekent dat bij een bepaalde 
aandoening het recht op een bepaalde voorziening bestaat en die geldt in heel 
Nederland. De WMO is echter een wet die uitgaat van het 
compensatiebeginsel. Dat betekent dat een zorgvraag leidt tot een gesprek 
over welke ondersteuning van de gemeentenodig is om u zo lang mogelijk 
zelfstandig te kunnen laten wonen. Ondersteuning, waarbij heel nadrukkelijk 
gekeken wordt wat u zelf met hulp van uw eigen sociale omgeving nog kunt 
doen. Dat kan betekenen dat de een wel een scootmobiel krijgt en de ander 
met dezelfde beperking “alleen”een rollator.
Mensen die thuis wonen, maar dagbesteding/begeleiding vanuit de AWBZ 
krijgen, zijn voor een deel vanaf 2013 en allemaal vanaf 2014 aangewezen op 
de gemeente. Dat betekent dat niet alles automatisch wordt vergoed, maar 
dat gemeenten zorg in moeten kopen bij zorgverleners die begeleiding 
aanbieden. Misschien worden bepaalde activiteiten helemaal niet meer 
ingekocht bij zorgverleners, maar bijvoorbeeld bij de Stichting Welzijn 
Putten.
Zorgverleners die landelijk werken zoals bijvoorbeeld ’s Heerenloo of 
Meerkanten, zullen met 418 gemeenten afspraken moeten gaan maken. Hoe wij 
dat precies moeten doen is nog net duidelijk, dar zijn wij hard mee aan het 
werk.
In de media is ook veel ophef geweest over de bezuinigingen op het 
Persoonsgebonden Budget. Veel mensen krijgen nu een PGB en kopen daarmee 
zelf de zorg in die zij nodig hebben.  Een goede optie om mensen zelfstandig 
hun leven in te laten richten. Ook hier zijn voorbeeld van te geven waarbij er 
“misbruik” gemaakt wordt of waarbij mantelzorg ineens betaald wordt. Het 
kabinet heft bepaald dat er €900.000.000 bezuinigd moet worden op het PGB. 
In de WMO kunnen gemeenten mensen een PGB toekennen, maar is het geen 
verplichting, al is er inmiddels wel een motie in de Tweede Kamer aangenomen 
die ook in de WMO de verplichting op wil nemen tot het aanbieden van een 
PGB.
Tenslotte zullen veel hulpmiddelen als rollator, krukken, bedden etc die nu nog 
vanuit de AWBZ worden verzorgd ook naar de gemeente komen.
Al met al een enorme opgave voor gemeente op deze regeling goed uit te gaan 
voeren, met het belang van de zorgvrager voorop. Tegelijkertijd zullen 
zorgvragers erop bedacht moeten zijn dat een groter beroep gedaan moet 
worden op de eigen redzaamheid mbv familie, vrienden, buren of vrijwilligers. 
Jeugdzorg: Op dit moment nog een verantwoordelijkheid voor de provincie, 
maar ook deze taken komen vanaf 2013 gefaseerd onder de 
verantwoordelijkheid van de gemeente te vallen. In de jeugdzorg zijn er 
verschillende geldstromen van Rijk, provincie en gemeente, die straks allen 
worden samengevoegd. Ook hier moet er €300.000.000 bezuinigd worden en 
zullen gemeenten goed na moeten denken hoe zij de jeugdzorg in moeten gaan 
vullen en uitvoeren.
Uitgangspunt bij al deze hervormingen is wat mij betreft niet of de 
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zorgverleners kunnen blijven bestaan,  maar de primaire vraag wat onze 
inwoners aan zorg en ondersteuning  nodig hebben om zelf zo lang mogelijk 
zelfstandig te kunnen wonen. In vakjargon wordt gesproken over het uitgaan 
van Eigen Kracht van de burger en dat spreekt mij aan. Niet meer denken in 
wat mensen niet meer kunnen, maar vooral nagaan wat zij wel kunnen. 
De gemeente komt op deze wijze als overheidslaag die het dichtst bij de 
burger staat heel nadrukkelijk in beeld. Putten komt ahw in de frontlinie te 
staan als het gaat om zorg en sociaal beleid. 
Met de diaconieën van de plaatselijke kerken is al enige keren gesproken over 
deze ontwikkelingen en welke kansen / bedreigingen er zijn. Gemeente en 
diaconieën kunnen elkaar tot hand en voet zijn als het gaat om de zorg voor 
onze inwoners. Diakenen komen achter de voordeuren van kerkleden en het is 
goed als diakenen weten welke instrumenten de gemeente heeft om mensen te 
helpen. Soms geldt dat ook andersom.
De kerken in Putten zijn al heel actief als het gaat om zorg voor minder 
bedeelden. Binnen de eigen gemeenten wordt al heel veel gedaan aan bijstand 
en ondersteuning. Het diaconaat gaat echter ook over kerkmuren heen. Zo 
zijn diakenen bezig met het opzetten van het project schuldhulpmaatje, 
waarbij zij mensen willen helpen bij het op orde brengen van hun financiën . Ik 
noem de voedselbank, waarop je een beroep kunt doen als je minder dan €35 
in de week hebt te besteden, ook daarin zijn diakenen uit Putten actief. Ik 
noem ook een inloophuis dat door een aantal kerken in Putten wordt gerund, 
waarbij er ruimte is voor ontmoeting en een gesprek.
De kerken in Putten beschikken over een enorm potentieel aan vrijwilligers en 
contacten. Daarmee kunnen de kerken een voorbeeld in ons dorp worden van 
naastenliefde en sociaal werk om zo ook maatschappelijk invulling te geven aan 
de opdracht om elkaars lasten te dragen.
Ik ben ontzettend blij met de inzet van de vele( kerkelijke) vrijwilligers in ons 
dorp, want ook buiten de kerken om zetten velen zich in voor hun mede 
dorpsgenoten. Vrijwilligers die, samen met gemeente en professionals, 
ontzettend hard nodig zijn om invulling te kunnen geven aan een zorgzaam 
Putten. 
De komende jaren zullen voor velen niet makkelijk zijn en in het besteedbaar 
inkomen zal steeds meer merkbaar zijn dat de tijd van ongebreidelde 
economische groei (voorlopig) voorbij is. Als Christenen mogen wij weten dat 
wij niet bij brood alleen hoeven te leven, daar liggen in de komende jaren 
enorme kansen voor Christenen om heel praktisch iets door te geven van de 
Liefde van Christus voor ons mensen. Doet u mee  !!

Ard Kleijer



CU-Nieuws 2011-03 

Najaarsledenvergadering 2011
De opzet van de ledenvergadering willen we dit jaar weer eens een andere 
vorm geven. Onze vergadering willen we houden bij onze buren in Barneveld, 
en wel op kasteel de Schaffelaar. We zijn dan te gast bij Trans World Radio. 
Zij zullen ons wat vertellen over hun organisatie en in een rondleiding het 
kasteel laten zien. Ook de lunch zullen we daar gebruiken.

We vertrekken op D.V. zaterdag 26 november om 10:00 vanaf de 
parkeerplaats bij de nieuwe kerk aan de Kerkstraat / Engweg. Mensen die 
geen eigen vervoer hebben, of mee willen rijden, kunnen contact opnemen met 
Bram Francken, tel. 352270. In verband met de lunch is het wel zo prettig als 
we weten op hoeveel mensen we kunnen rekenen. Aanmelding kan via Bram of 
via een e-mail naar secretariaat@putten.christenunie.nl .

Op weg naar Barneveld passeren we nog een klein stukje van het grondgebied 
van Nijkerk, met de vestiging van Struik conserven. In Barneveld volgt eerst 
een programma verzorgd door TWR, en daarna de ledenvergadering en lunch.

Op de ledenvergadering zullen we reglementair de bestuursverkiezingen en de 
begroting voor volgend jaar aan de orde moeten stellen. Daarnaast willen we 
graag weten welke onderwerpen u aan de orde wilt stellen. Dan kunnen we ons 
daarop voorbereiden. Afhankelijk van uw reacties, willen we eventueel de 
ChristenUnie wethouder van Barneveld uitnodigen om te horen met welke 
onderwerpen onze buurgemeente zich bezighoudt. Bent u benieuwd of bij de 
aanleg van de rondweg rondom Voorthuizen ook rekening gehouden wordt met 
de effecten die dit heeft op de verkeersdruk op de N303, laat het ons dan 
weten. Bent u meer geïnteresseerd in hoe wij in Putten omgaan met de 
bezuinigingen of andere lokale ontwikkelingen, en wilt leren van Barneveld, laat 
het ons weten. Kortom gebruik de mogelijkheid om van te voren uw 
betrokkenheid te tonen, en uw inbreng te geven.

Uw reacties zijn opnieuw welkom op secretariaat@putten.christenunie.nl .

Graag zien we uw aanwezigheid op de ledenvergadering

Uw bestuur
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Het bestuur heeft besloten de komende jaren een speciale ledenwerfactie op 
te zetten. Daarbij zullen we aan een aantal adressen eerst een paar keer een 
exemplaar van ons blad ChristenUnieuws sturen met een begeleidende brief.

Daarna zullen deze adressen telefonisch worden benaderd met de vraag of 
men belangstelling heeft voor onze politieke activiteiten en of ze onze 
vereniging willen steunen door lid te worden.

Er is een lijst aangelegd van mogelijk te benaderen kandidaten. Ook u kunt uw 
steentje bijdragen aan de ledenwerfactie. Dat kan natuurlijk het beste door 
zelf als ambassadeur voor onze vereniging op te treden en met mensen het 
gesprek aan te gaan om lid te worden. 

U kunt ook nagaan wie in uw familie-, vrienden- of kennissenkring mogelijk 
interesse heeft om lid te worden den deze namen doorgeven aan het bestuur. 
Wij zullen deze namen dan toevoegen aan de lijst.

Voor uw informatie: Het lidmaatschap van de ChristenUnie kost per jaar € 45,-
Gezinslid (2e lid op hetzelfde adres) kun je worden voor € 22,50 per jaar en 
een Combilidmaatschap (dat kan tot de leeftijd van 30 jaar en dan ben je lid 
van Perspectief en van de ChristenUnie) kost € 35,-- per jaar.

Geef alstublieft een hele rits namen door !!!

Bram Francken
E-mail: a.bfrancken@filternet.nl, telefoon: 0341 - 352270

Ledenwerving !

Bestuursverkiezingen
Dit najaar hebben onze voorzitter, Gerard van den Brandhof, en promotor, 
Bram Francken hun tweede periode van 4 jaar erop zitten. Vanwege het 
overlijden van onze secretaris Luuc Meints, en de vacature die daardoor is 
ontstaan willen Gerard en Bram zich opnieuw beschikbaar stellen voor een 
benoeming voor een volgende periode van 4 jaar. Het bestuur is al naarstig op 
zoek geweest naar een kandidaat voor het secretariaat. We hebben daarvoor 
al 8 in onze ogen geschikte personen benaderd, nu nog zonder succes. Maar we 
hebben goede hoop om op de ledenvergadering iemand aan u te kunnen 
voorstellen.

Gerard van den Brandhof



CU-Nieuws 2011-03 

Woensdag 12 oktober was het weer zover, de traditionele Puttense 
najaarsmarkt.!
Meestal is het op deze dag redelijk tot mooi en droog weer.
Zoals ieder jaar waren wij – als ChristenUnie – ook weer present middels een 
kraam in de Achterstraat.
De organisatie ( VVV ) heeft besloten om de niet commerciële standhouders, 
als oude ambachten, politieke partijen e.d in deze straat te groeperen.
De meer professionele kramen worden in de Dorpsstraat en in de Kerkstraat 
geplaatst.
Toen wij s’morgens vanaf 8 uur de kraam wilden opbouwen, moesten we eerst 
het vele regenwater uit het bovenzeil laten lopen. Daarna hebben we het zeil 
ondersteunt met een aantal extra latjes omdat het bleef regenen.
In de hoop dat het droog zou worden hebben we het nieuwe folder- en 
promotiemateriaal  uitgestald om hiermee extra aandacht te besteden aan 
ledenwerving.
Vanwege een teruglopend ledenaantal zijn wij, als Puttense locale unie, 
genoodzaakt om hieraan de komende tijd veel aandacht te besteden.
De vele regen heeft hier echter een stokje voor gestoken. De grote drukte 
die deze dag anders zo kenmerkt, bleef uit en de bezoekers liepen, meestal 
gebogen onder een paraplu, snel voorbij.
Toch hebben wij een aantal goede, en opbouwende gesprekken kunnen voeren.
Aan de andere kant van het dorp in de Verlengde Dorpsstraat werd een 
fietswedstrijd georganiseerd voor “Hart voor Israël “
De opbrengst werd besteed aan het voedsel distributieprogramma van het 
Jaffa instituut.  
Onze afgevaardigden Ard Kleijer en Lubbert van den Heuvel bleken snelle 
mannen te zijn en eindigden bij de top.
Terugkijkend op deze dag kunnen we stellen dat we de enige politieke partij 
op de ossenmarkt waren, maar dat deze dag toch als verregend de analen 
ingaat.
 
Bram Francken

Een verregende ossenmarkt 2011

Van twitter
@CvdHazel 11 oktober via web 
CHRISTINE VD HAZEL ZO, IK HEB ME AANGEMELD VOOR AFSCHEIDSSYMPOSIUM VAN 
ANDRÉ ROUVOET. BEGREEP DAT HET SNEL VOLLOOPT MET AANMELDINGEN. 
@CvdHazel 10 oktober via web 
CHRISTINE VD HAZEL ZO GEEN WASDAG MAAR BEGROTINGSLEESDAG. ALTIJD WEER 
INTERESSANT, HAD LEUKE IDEEEN. BENIEUWD WAT DE ANDEREN VINDEN VANAVOND.
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Wet Werken naar Vermogen en de InclusiefGroep

We hebben de afgelopen tijd ook uitgebreid stilgestaan bij de nieuwe wet 
werken naar vermogen (WWnV). Niet alleen omdat deze wet vele inwoners zal 
treffen. Maar ook omdat er aan de structuur veel verandert. De 
welvaartsstaat wordt moeilijk betaalbaar en dus wordt er net als in de zorg 
hard op bezuinigd. En vaak komen de bezuinigingen terecht op de schouders 
van mensen die zichzelf moeilijk in onze maatschappij zelfstandig kunnen 
redden. Door een lichamelijke of geestelijke handicap, of omdat ze door 
omstandigheden daar - heel vaak tijdelijk - niet toe in staat zijn. Werkende 
mensen hebben nu eenmaal het voordeel van een vast inkomen.

Tijdens de vergadering van de InclusiefGroep in Nunspeet werd maar weer 
eens duidelijk dat mensen met een grote afstand tot de arbeidsmarkt het 
extra moeilijk gaan krijgen. De subsidie voor dit WSW-bedrijf wordt 
drastisch verlaagd. De minster van Sociale Zaken wil 500 miljoen besparen op 
de WSW.  Met de eenvoudige opdracht dat deze groep mensen geleid moeten 
worden naar regulier werk. In normale mensentaal staat hier dat mensen met 
een geestelijke handicap werk moeten zoeken bij een normaal bedrijf. Dat 
klinkt heel goed. We gaan die mensen dus helemaal integreren in onze 
maatschappij.  We stellen, om het maar even populair te zeggen, onze targets 
naar beneden bij. Ach zo, erg is het immers niet om de financiële  doelstelling 
van dit jaar niet te halen. Welnee, zeggen we tegen elkaar, we helpen mensen 
die het al moeilijk genoeg hebben. Zo denken en doen we al jaren, toch. 
Oudere werknemers van boven de 55 jaar hebben toch ook volop kansen. 
Mensen die langdurige werkeloos zijn komen toch ook zat in aanmerking voor 
een baan?

Het is een mooie redenering om op deze manier een uitdaging te maken van 
het bezuinigen. Maar ze rammelt aan alle kanten. Want natuurlijk is het goed 
om deze WSW mensen een kans te bieden in het bedrijfsleven, maar staat 
ons bedrijfsleven daarvoor ook open? Roepen we niet vaak: ze krijgen al 
subsidie genoeg? Is onze arbeidsmarkt niet eerder op zoek naar mensen die 
nog beter kunnen presteren. En zijn we eigenlijk niet blij dat we deze mensen 
indertijd hebben geholpen aan een leuk alternatief, maar dat ze verder niet 
moeten zeuren? En vinden we niet dat als het in de echte wereld een beetje 
fout gaat we terecht even geen geld voor hen hebben? Tja, zegt minister 
Kamp bij Nieuwsuur, we hebben te veel van deze mensen en de minister kan er 
maar één ding aan doen: de geldkraan dichtdraaien. Het doemscenario is 
immers dat we terug, let op: terug, moeten naar de welvaartstaat van 2008 - 
en ik kan me nog herinneren wat een beroerd jaar dat was, u ook?
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Ik geloof er dus niet in. Dan daarbij: het is ook nog een keer duurder om deze 
mensen uit de WSW te gooien. In de raadszaal hoorde ik een keer de zure 
opmerking dat de InclusiefGroep alle subsidie krijgt die het rijk beschikbaar 
stelt. Dat klopt. Maar diezelfde subsidie zijn we ook kwijt aan uitkeringen als 
die mensen geen werk hebben en thuis zitten - maar dán komt er nog geld bij 
om ze bezigheidstherapie te geven. Nu werken ze en zijn ze dus elke bezig 
met gezond en normaal werk. En niet onbelangrijk: de InclusiefGroep maakt 
tot op de dag van vandaag winst. Alle RNV-gemeenten hoeven tot nu toe geen 
extra  geld in het WSW-bedrijf te stoppen. Dat is best bijzonder, want bij 
vele andere WSW-bedrijven in Nederland moet er geld bij. Je zou dus 
verwachten dat de RNV-gemeenten blij zijn met de InclusiefGroep. Maar nee, 
de gemeenteraden laten de InclusiefGroep een beetje aan zijn lot over. 
Onbekend maakt onbemind.

De medewerkers van de InclusiefGroep verdienen onze belangstelling en niet 
alleen in geld, maar ook in meedenken en in waardering voor hun werk. Moet 
de InclusiefGroep meer subsidie krijgen en is dit een smeekbede daarvoor? 
 Niets is minder waar. Geef de mensen van de InclusiefGroep werk dat ze 
aankunnen en de medewerkers zullen u intens dankbaar zijn.
  
Uw raadslid, Peter Brink

vrijdag 14 oktober 2011 08:54 Kent u dat, het verschijnsel hoorzittingen? 
Misschien hebt u het zelf al wel eens meegemaakt. Bijvoorbeeld omdat u 
bezwaar heeft gemaakt tegen een besluit van de gemeente om woningen te 
bouwen voor uw huis. Of omdat uw vergunning is geweigerd en u daartegen 
bezwaar hebt aangetekend. Op een hoorzitting mag u dan uw bezwaar nog 
eens toelichten.

Vorige week was ik als raadslid onderdeel van zo’n hoorzitting. Door 
verschillende Puttenaren waren bezwaren ingediend tegen 
bestemmingsplannen. Bestemmingsplannen waardoor zij niet konden bouwen 
wat zij wilden, of omdat de gemeente simpelweg was vergeten hun bedrijf op 
te nemen in het bestemmingsplan. Sommige bezwaren waren heel duidelijk en 
eenvoudig. Andere bezwaren waren complex, omdat er een heel verhaal 
achterzit waar je als raadslid domweg geen weet van hebt. Aan de hand van 
hun bezwaarschrift en een toelichting van 5 minuten wordt je toch geacht te 
snappen wat de bezwaarmakers komen vertellen.

Dat lukt niet altijd. Iemand die zijn bezwaar kwam toelichten sprak steeds 

Stoeptegelraadsleden
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over kwalitatieve verplichtingen. Toen ik vroeg wat hij daarmee precies 
bedoelde, reageerde hij verontwaardigd. Dat had ik toch kunnen lezen? Tsja, 
meneer had gelijk, maar hij besefte niet hoeveel dossiers ik dan had moeten 
doornemen voor alle zaken in die hoorzitting…

Binnenkort bespreken we in de commissie Ruimtelijke Zaken of we doorgaan 
met het houden van hoorzittingen op deze manier. En ik moet bekennen, ik 
twijfel best wel erg. Ik zal uitleggen waarom:

De raad vertegenwoordigt de gehele bevolking van de gemeente. De 
gemeenteraad is het hoogste bestuursorgaan in de gemeente. De leden van de 
gemeenteraad (raadsleden) nemen alle beslissingen die voor de gemeente van 
belang zijn. De raad controleert het college van burgemeester en wethouders 
en stelt kaders voor beleid. Het college van burgemeester en wethouders 
voert de besluiten van de gemeenteraad uit. Het college wordt ook wel het 
dagelijks bestuur genoemd.

In Jip en Janneketaal: het college doet het werk, de raad controleert het 
werk en zet het werk uit. In de meeste gemeenten worden hoorzittingen niet 
door de raad, maar door het college of door ambtenaren afgenomen. In 
Putten heeft de raad de neiging om zich met veel details bezig te houden. De 
zogenaamde stoeptegelraadsleden. Ik vind dat jammer en ook gevaarlijk. 
Want we kennen niet alle details, houden onze met individuele in plaats van 
algemene belangen bezig en doen werk dat eigenlijk het college moet doen.

Mijn fractie denkt er anders over: als raadslid zijn we 
volksvertegenwoordiger en moeten we daarom ook op de hoogte zijn van wat 
er speelt in de gemeenschap. Nu denkt u misschien, heeft hij ruzie met zijn 
fractie? Nee hoor, ik kan u geruststellen.

Ik zou graag willen dat de raad zich meer bezighoud met de echte vragen 
voor de toekomst van Putten. Over onze visie op werkgelegenheid, 
woningbouw, recreatie en zorg. En niet vlucht in allerleiIndividuele 
belangen. Daarvoor zijn wij niet gekozen!

Maar goed, volgende week spreken we hierover in de commissie Ruimtelijke 
Zaken. En ik ben benieuwd wat u vindt? Moeten wij als raadslid

hoorzittingen houden, of moet het college dit doen?

Hierbij is de hoorzitting geopend!
Bertus Cornelissen
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ChristenUnie Putten

Bram Francken, Jacob Catsstraat 83
3881 NW  Putten   tel: 0341-352270
e-mail: info@putten.christenunie.nl

Werf een nieuw lid en meldt dit bij:

Op zaterdag 19 november organiseert de ChristenUnie de landelijke 
Inspiratiedag 2011. Op deze interactieve dag zetten we samen de schouders 
eronder en gaan we met elkaar in gesprek over de partij en de politiek van de 
ChristenUnie. Workshops, netwerken en trainingen. Besturen, bestuurders en 
alle geïnteresseerden zijn van harte welkom. U als lezer van 
ChristenUnieNieuws dus ook.

De dag is voor u als lid van de bestuurdersvereniging extra interessant met 
workshops gericht op het ontwikkelen van competenties, voorbereidingen op 
de komende verkiezingen (2014) en netwerken. Daarnaast kunt u aanschuiven 
bij onze Tweede Kamerleden om door te praten over een onderwerp uit de 
politieke actualiteit. De dag word gehouden in hotel ‘het Klooster’ in 
Amersfoort.

Een greep uit het workshopaanbod:
* Help! Verkiezingen ... wat moet ik doen?
* Permanente Campagne: nieuws van de dag betrekken bij uw werk als raadslid
* Van visie naar resultaat in uw lokale fractie

Kijk voor het volledige aanbod, meer informatie en aanmelden op 
www.christenunie.nl/inspiratiedag Als u een bericht stuurt naar 
secretariaat@putten.christenunie.nl kijken we of we of we voor gezamenlijk 
vervoer kunnen zorgen. U kunt ook telefonisch contact opnemen met onze 
voorzitter.

Gerard van den Brandhof

Inspiratiedag 19 november
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Kroniek van opmerkelijke zaken
*  Wat ironisch gezegd: het "glasvezelfeest" kan over een poosje beginnen. 
Wat een energie en geld is daar in het achterliggende jaar aan besteed om 
"Putten - binnen" zover te krijgen. Er moet wel een enorme verdienste in de 
uiteindelijke tarieven zijn opgenomen om dit toeleidingsbudget er weer uit te 
halen. Je kreeg daarbij de stellige indruk dat het begrip efficiënt werken 
door de deelnemende firma's nog moest worden uitgevonden. Wat een 
overdosis aan informatie, papier, brieven, inschrijvingen en wondere voordelen 
werden over ons uitgestort. Winkeltjes en kramen - ik moest zelfs m'n 
haarknippen relokaliseren - en tot slot een Akerhappening in een barstensvolle 
grote zaal. Toch: ik hang nu zelf ook aan het glasvezel! Het zal er toch 
warempel wel van komen? M'n huis is zelfs gefotografeerd om loepzuiver in de 
gevel het gaatje te kunnen boren waar dit wonder naar binnen mag. 
 
* Het Puttens Weekblad daagt ons uit om veel verbeter voorstellen voor ons 
dorp in te sturen. In de richting van de komende begrotingsbehandeling van 
de gemeente Putten kan het nooit kwaad om politieke gedachtegangen op dit 
punt wat op te schudden. Eén daarvan wil ik noemen de Harderwijkerstraat. 
De vele keren dat dit thema aan de orde is geweest heeft de ChristenUnie 
belangrijke voorstellen gedaan in het verleden. Zeker waard om daar nu op 
terug te komen. Ook is het goed nogeens de argumenten te bekijken waarom 
er destijds bij het behandelen van deze problematiek steeds een spaak in het 
wiel werd gestoken.
 
* U weet de ChristenUnie heeft het veelomvattende begrip "duurzaamheid" 
hoog in het vaandel staan. Van 21 oktober 11 november is daarover in het 
Raadhuis op de afdeling burgerzaken een leerzame expositie ingericht. Ook 
daar kunnen beleidsimpulsen uit voortvloeien. De overkoepelende titel is 
"klimaatcampagne Veluwe duurzaam". Intergemeentelijk is het belangrijk 
gezamenlijke projecten op te zetten. Er zijn immers vele overlappende 
thema's. Het is goed gezamenlijk - ook als burgers - met name op de 
terreinen milieu, energiegebruik, gebruik grondstoffen en materialen ons heel 
bewust op duurzaamheid te richten. Hier is nog een dorp "te winnen". Juist 
deze beleidsimpulsen vragen blijvende inzet en bewustwording.

* Nederland telde vorig jaar 72000 boerenbedrijven, 16 procent minder dan 
in 2004. Hierdoor nam de oppervlakte met deze bestemming met 7 procent af 
in ons land. De gemiddelde oppervlakte per bedrijf was vorig jaar 26 hectare. 
Volgens Haagse kringen gaat er jaarlijks ruim 1miljard euro aan EU-subsidies 
naar Nederlandse boeren: 800 miljoen aan inkomenssteun en 200 miljoen 
plattelandsontwikkeling. Het nieuwe Europese landbouwbeleid (2014-2020) wil 
agrariërs prikkelen om meer voor het milieu te doen. Boeren raken in de 
toekomst 30 procent van hun subsidies kwijt als zij hun akkers niet 
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milieuvriendelijker gaan bebouwen.Ook is men voornemens de subsidies 
zodanig te veranderen dat grote bedrijven niet meer profiteren dan kleine 
boeren. De steun zou per bedrijf tot 300.000 euro jaarlijks moeten worden 
beperkt. Volgens de land- en tuinbouw organisatie LTO pakken de Brusselse 
plannen slecht uit voor Nederlandse agrariërs.Vraag die gesteld kan worden: 
heeft onze plaatselijke politiek helemaal niets meer te maken met de hier 
aangekondigde beleidsvoornemens toch ook voor Puttense agrariërs?
 
* In deze financieel schrale jaren voor overheid en burger lees je dan opeens 
dat er in de periode 2006 - 2011 veel te veel door energiebedrijven en 
industrie is betaald voor het jaarlijkse gastransport. De beheerder van het 
landelijke gastransportnet, GTS, heeft maar liefst bijna 1 miljard euro te 
veel in rekening gebracht. Uiteraard is de burger daar eveneens de dupe van. 
De mededingingsautoriteit (NMa) heeft na uitvoerig onderzoek en overleg 
besloten dat er slechts 400.000 euro door de GTS, een dochter van gasunie, 
behoeft te worden terug betaald:aan energiebedrijven, de industrie en 
indirect ook aan de consument. De zgn. kartelwaakhondheeft in deze kwalijke 
zaak voor de gasverbruikende burger nauwelijks oog. Wie z'n jaarlijkse 
energierekeningen nakijkt ziet dat de transportkosten voor zijn energie 
alleen maar gestegen zijn en doorstijgen. Men doet alsof de neus bloed en 
verantwoord zich niet eens naar de consument daarover. Voor de 
gasafnemendeburger is het blijkbaar niet nodig vast te stellen welke schade 
hij in dit geval geleden heeft. Reclameren bij je energiemaatschappij levert 
het antwoord op, ja - wij stellen de transportkosten van de energie niet vast, 
dat wordt ons ook opgelegd....! Kan de gemeentepolitiek hier wat aan doen ?

* Wethouder Gerritsen heeft ons bericht dat de begroting voor het 
komende jaar sluitend is en er voor de burger geen gemeentelijke belasting 
verhoging is te verwachten. Behalve dan de inflatiecorrectie. "Het is een 
begroting waar alle ruimte uit en vet af is". Dat betekent ook dat zonder 
belasting verhoging geen nieuw beleid mogelijk is of het moet zijn door 
herschikking van het bestaande beleid. De rijksbezuinigingen laten ook 
Putten niet ongemoeid. Onzekerheden genoeg dus. 
 
* In het Puttens Weekblad groeit het aantal familie en relatieadvertenties 
vrij snel. Hoe ervaren wij tot op heden de toonzetting ervan? In het gevolg 
daarvan breidt het aantal therapie (met name massage vormen) en welzijn 
advertenties zich eveneens gestaag uit. Commercie kan ook hier een grote 
kwaadoener zijn zoals we in verschillende dagbladen kunnen zien.
 
* Hopelijk laat onze ChristenUnie fractie zich in de komende tijd wat meer 
in de Pers horen over actuele onderwerpen. 

Cor Houweling




